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Minnesanteckning Närsjukvårdsmöte Orust 2019-05-08 

Capio Vårdcentral Henån  

 

Närvarande: 

Förmiddag: Carina Johansson, Georg Fischer, Malin Mårin, Anneli Karlsson 

Eftermiddag: Georg Fischer, Malin Mårin, Eva Haglund, Ralja Angelis, Terese 

Forsberg, Johan Lidén, Jakob Hjort, Vanda Oskarsson, Anneli Karlsson 

 

Förhindrade:  

Lisbeth Tilly, C-G Strutz, Anna Sandberg,   

 

1. Godkännande av dagordning/ anmälan övriga frågor 

Uppföljning av avtalet av Överenskommelse om läkarmedverkan i den 

kommunala hälso- och sjukvården. Vi kommer överens om att kalla till 

eget möte för att följa upp avtalet och inte ta det på Närsjukvårdsmötet.  

 

Information från kansliet av Georg Fischer, Amira D kommer att sluta 

sista juni, ersättare är inte klart ännu. Anette F är sjukskriven.  

 

 

2. Föregående minnesanteckningar 

Inget lyftes  

 

3. Status samverkanslagen Orust 

Diskussion om hur vi går vidare då man ser behovet olika hur och vem 

som behöver ha ett möte med patienten. Vi kommer överens om att 

biståndsenheten bokar ett möte om de ser att de har behov av detta för 

att få in en ansökan om biståndsinsats. Övriga professioner erbjuds att 

vara med om de har behov av det. Vi avvaktar med våra gemensamma 

möten till hösten.  

  

4. Arbete med SIP, oklarheter när SIP ska göras. Hur hittar vi en 

gemensam syn? Hur ökar vi kunskapen om SIP? 

Kansliet för Vårdsamverkan Fyrbodal får ofta frågor som rör SIP och 

har därför länge pratat om att ta fram någon form av utbildning för 

detta. De har kommit så långt att de tagit fram ett material om 

grunderna i SIP. Tanken är att senare också fylla på med en 

fördjupningsdel.  
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Det är Georg Fischer som svarar för den första 

delen och håller gärna i ett sådant möte hos oss 

på Orust. Genom att konceptet är nytt är synpunkter kring struktur och 

innehåll värdefulla. Innehållet i denna första del rör lagstiftning om SIP, 

den regionala riktlinjen och SIP-mallarna.  

 

Han går inte igenom SIP i SAMSA, men om någon hos oss kan fylla på 

med den delen så vore det bra. 

 

Även om de benämner det utbildning är dialogen viktig och det är 

därför bra om gruppen inte är för stor. Vi fixar en lokal med projektor, 

fika och samlar en grupp (helst inte mer än 15 personer) med personal 

från både kommunen och regionen/Capio. Georg fixar material och 

presentation.   

 

Han vill att vi återkommer med förslag på datum, gärna i juni. Tanken 

är att börja kl. 9.00 och så hålla på i ett pass fram till c:a 11.30 med 

möjlighet till förlängning fram till 12.00 om ni har någon som kan fylla 

på med SIP i SAMSA.  

 

5. Styrgrupp Västbus 

Georg informerar om att det finns ett förslag på en Överenskommelse 

om samverkan av barn och unga. Förslaget är fortfarande under 

behandling och inte taget ännu.  

 

6. Rapport från förberedande möte psykiatrisk öppenvård och 

socialpsykiatri 

Det är svårt att få ut information till slutenvården om att det är andra 

förutsättningar t ex nu när ett kortare antal betaldagar träder i kraft. 

Johan ska se om han kan bjuda in någon chef från slutenvården till 

närsjukvårdsgruppen för en dialog. 

 

7. Arbetsdokument ”Samverkansgrupper barn och unga” av Anna 

Sandberg 

En arbetsgrupp bestående av personer från Lärande, IFO och BUP 

kommer att titta över dokumentet och bland annat se om några grupper 

kan slås samman, vilket syfte de ska fylla 

 

8. Personer med spelmissbruk. Vem ansvarar för vad? 

Socialstyrelsen har tolkat lagstiftningen att spelmissbruk ska jämställas 

med andra missbruk 
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9. Hur vill vi fortsätta att arbeta med 

Närsjukvårdsmöten? Kan vår organisation 

förbättras/förtydligas/utvecklas? 

Diskussion om att inte ha dagen uppdelad i två bitar utan ha en 

gemensam förmiddag eller eftermiddag, mer intensivt arbete.  

 

Vi kom överens om att ha två eftermiddagar per termin. Behöver vi 

längre dagar pga någon som ska bjudas in och föredra något får vi 

planera in det och förlänga dagen. Kan vi inte komma på ett möte 

ska/kan vi skicka en ersättare.  

 

- Kallelsen med dagordning ska skickas 7-10 dagar innan planerat 

möte.  

- Punkter man vill ta upp på Närsjukvårdsmötet ska skickas in till 

ordföranden senast 14 dagar innan planerat möte. Bra underlag om 

varför man vill lyfta ett ärende ska skickas med. 

- Ordföranden och sekreteraren sållar i frågorna 

 

 

Inplanerade möten höstterminen 2019:  

Onsdag 18 september kl 13.00-16.00 på Capio Vårdcentral Henån 

Onsdag 27 november kl 13.00-16.00 på Capio Vårdcentral Henån 

 

 

Vid anteckningarna 

Anneli Karlsson 


